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Nowy rok Gmina Starachowice rozpoczęła od rozstrzygania przetargów i wyboru

firm odpowiedzialnych za realizację kolejnych przedsięwzięć inwestycyjnych.

Sytuacja na rynku budowlanym sprzyja, a zdecydowana większość składanych ofert

jest poniżej kwot, jakie miasto zabezpieczyło w tegorocznym budżecie na

poszczególne zadania.

- Staramy się, aby w ramach Starachowickiego Ekspresu Inwestycyjnego, większość

umów z wykonawcami została podpisana w pierwszym kwartale 2021 roku i

wszystko wskazuje na to, że powinno nam się to udać – informuje Prezydent Miasta

Marek Materek - Wybraliśmy wykonawcę, który zagospodaruje otoczenie zbiornika

wodnego Lubianka. Jeśli chodzi o drugi ze zbiorników – Pasternik, to ponownie

ogłaszamy postępowanie na oczyszczenie zbiornika i wkrótce także postępowanie

na zagospodarowanie jego północno-zachodniej linii brzegowej. Rozstrzygnęliśmy

przetarg mający wyłonić wykonawcę budowy nowego warsztatu, myjni i centrum

dyspozytorskiego na potrzeby komunikacji miejskiej. Otworzyliśmy oferty na zakup

autobusów miejskich, które aktualnie przechodzą ocenę formalną. W najbliższych

miesiącach poznamy firmę, która wykona dla nas to zadanie i 20 ekologicznych

autobusów niskopodłogowych, napędzanych gazem CNG, zostanie dostarczonych

do naszego miasta.

Trwa analiza 9 ofert złożonych w przetargu na „Wykonanie oświetlenia ulicznego

odcinka ulicy Łącznej w Starachowicach”. Opiewają one na kwoty od 82 410,00 zł do

136.191,80 zł. Gmina na ten cel zamierzała przeznaczyć 210 000,00 zł

- Za chwilę będziemy otwierali oferty złożone przez firmy zainteresowane budową

oświetlenia przy ul. Nadrzecznej – informuje prezydent - W tegorocznym budżecie

zabezpieczamy więcej funduszy na budowę różnych odcinków oświetlenia ulicznego

na terenie miasta oraz na doświetlanie przejść dla pieszych. Te kwoty zostaną sporo

zwiększone na najbliższej sesji Rady Miejskiej, po to, aby niedoświetlonych

odcinków ulic, wykonać jak najwięcej i doświetlić jak najwięcej przejść dla pieszych.

Gmina Starachowice ogłosiła także przetarg na „Termomodernizację oraz

przebudowę 3 budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Widok w

Starachowicach: nr 3,nr 12, nr 14” w ramach tytułu inwestycyjnego

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Starachowicach – etap

III”. Do tego postępowania przystąpiło 3 oferentów proponując za realizację zadania

kwoty od 5.598.187,00 zł do 6.778.409,03 zł. Gmina zamierzała wydatkować na tę

inwestycję 8.397.515,10 zł brutto.

Kolejne ogłoszone przetargi obejmują inwestycje drogowe. Na część tych

przedsięwzięć miasto już zawarło umowy z wykonawcami m.in. na realizację prac na

ul. Pogodnej, Parkowej i innych. W innych postępowaniach trwa analiza złożonych

ofert. Optymizmem napawa fakt, że prawie wszystkie ze złożonych ofert opiewają

na kwoty dużo niższe, niż miasto zamierzało przeznaczyć na te inwestycje.

„Przebudowa ul. Licealnej w Starachowicach wraz z budową oświetlenia ulicznego” –
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wpłynęło 7 ofert na kwoty od 253.248,86 zł do 423.513,99 zł. Gmina na ten cel

zamierzała przeznaczyć 290.000,00 zł brutto.

„Wykonanie ul. Wachmistrza Tarzana w Starachowicach” – wpłynęło 13 ofert, na

kwoty od 131.231,97 zł do 200.000,00 zł. Gmina na ten cel zabezpieczyła 260

000,00 zł.

„Wykonanie ul. Stalowników wraz z oświetleniem” – złożono 3 oferty, które opiewają

na kwoty od 195.096,79 zł do 257.527,92 zł. Gmina na ten cel zabezpieczyła kwotę

290 000,00 zł.

„Rozbudowa ul. Konstytucji 3 Maja oraz ul. Partyzantów do skrzyżowania z ul.

Oświatową wraz z przebudową skrzyżowania ul. Radomskiej z ul. Konstytucji 3

Maja” (w ramach Projektu pn. „Poprawa komunikacji publicznej w Starachowicach

poprzez modernizację infrastruktury i zakup taboru niskoemisyjnego – etap II” –

wpłynęły 3 oferty, na kwoty od 4.640.000,01 zł do 5.789.900,00 zł. Gmina na to

zadanie zamierzała przeznaczyć 10.132.638,29 zł brutto

- Na najbliższej sesji uzupełnimy środki na budowę zaplecza sportowego przy ul.

Szkolnej o dofinansowanie, które pozyskaliśmy z Ministerstwa Sportu i Turystyki –

informuje prezydent - Wcześniej zabezpieczyliśmy środki własne na ten cel, znamy

także ceny zaproponowane przez wykonawców zainteresowanych tych

przedsięwzięciem. To zadanie będzie realizowane w roku 2021.

- Jeszcze rok, czy dwa lata temu to wszystko co teraz realizujemy byłoby zrobione,

ale za kwoty wyższe o około 30, 40 procent – informuje Prezydent Starachowic

Marek Materek - Podejrzewam, że za rok lub dwa, te ceny powrócą do takiego

poziomu. Ceny materiałów budowlanych już rosną. Moim zdaniem powodem niskich

cen jest to, że firmy nie mają gwarancji bytu w najbliższych miesiącach i latach.

Część samorządów nie ogłasza przetargów. Co więcej firmy prywatne nie znając

swojej przyszłości, także wstrzymały wiele inwestycji. Zrobił się pewien zastój na

rynku. Przyjeżdżają do nas firmy ze stolicy informując, że wcześniej miały po

kilkadziesiąt postępowań w których mogły brać udział, a w tej chwili nie mają

żadnych w których mogłyby startować żeby znaleźć zlecenie i utrzymać

pracowników. Nasze postępowania przetargowe to teraz dla wielu z nich, pomimo

niskich cen, szansa na utrzymanie się na rynku. A dla nas możliwość realizacji

przedsięwzięć inwestycyjnych po korzystnych cenach.
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